
Protokół Nr 53/23 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

30 października 2023 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

LIII Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich radnych, Panią 

Wójt, Panią Skarbnik, Panią Mecenas z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady, a także zaproszonych 

gości, tj. Panią Dzielnicową oraz Panią Komendant Placówki Straży Granicznej w Tuplicach. 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 13 radnych i że obrady 

są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest dostępna w sieci 

internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej gminy Tuplice i w BIP. 

Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie  

i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – zwróciła się z wnioskiem o wycofanie z porządku obrad punktu 

10f, tj. projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Mirosława 

Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

PRZECIW (1) 

Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że wniosek Pani Wójt został przyjęty 

większością głosów. 

 

Następnie radni przystąpili do głosowania nad zmienionym porządkiem obrad po przyjęciu wniosku 



Pani Wójt, który przedstawiał się następująco: 

 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej. 

6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja nt. oświadczeń majątkowych radnych i pracowników podległych Wójtowi. 

8. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie Programu Współpracy Gminy Tuplice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024; 

b) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023; 

c) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Tuplice; 

d) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXI/106/20 Rady Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 

r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tuplice; 

e) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXI/107/20 Rady Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 

r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

f) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2023 r.; 

g) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy wydatkowania 

środków finansowych z budżetu gminy na organizowanie imprez okolicznościowych i promocję Gminy 

Tuplice w 2022 r.; 

h) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XLIX/290/23 Rady Gminy Tuplice z dnia 20 kwietnia 

2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żarskiemu na dofinansowanie zadania 

organizacji zbiorowego transportu publicznego na obszarze powiatu żarskiego. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

 

W związku z przyjęciem jednogłośnym porządku obrad po wprowadzonych zmianach Przewodniczący 

Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił do jego realizacji. 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Gminy. 



 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był do wglądu, 

a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku o sprostowanie lub 

uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

protokołu z LII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z LII Sesji Rady został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że w materiałach 

otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał czy Pani Wójt chce coś dodać do 

przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – opowiedziała o spotkaniu dot. hałdy odpadów w Tuplicach, spotkaniu w 

sprawie podjęcia decyzji związanej z kontynuacją powiatowych przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej w 2024 r., spotkaniu autorskim Ryszarda Jasińskiego oraz podziękowała 

wszystkim za udział w wyborach do Sejmu RP i Senatu RP, dzięki wysokiej frekwencji gmina Tuplice 

wygrała konkurs, ale czy otrzyma w związku z wygraną kwotę w wysokości 2.500.000,00 zł tego jeszcze 

nie wiemy. Na chwilę obecną nie ma tych pieniędzy. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

Radny Pan Ryszard Jasiński – podziękował za zorganizowanie wieczorku autorskiego i za liczne 

przybycie mieszkańców. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czego dotyczy zaciągnięta pożyczka – Pani Skarbnik 

odpowiedziała radnemu, że podpisanie umowy na pożyczkę jest kontynuacją podjętej uchwały na 

modernizację gospodarki wodno-ściekowej, na którą otrzymaliśmy dofinansowanie. To nie jest 

zaciągnięcie nowej pożyczki. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że w materiałach 

otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy Pani Wójt chce coś dodać do swojej 

informacji. 



 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała, że egzekucja prowadzona jest na bieżąco, sprawa 

podatnika posiadającego największą zaległość prowadzona jest przez naszą kancelarię prawną, zatem 

nie widzi podstawy i powodu dla którego wymagana byłaby jeszcze dodatkowa analiza prawna i 

finansowa zaległości najstarszych zaległości podatkowych. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat bieżącej 

pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych i pracowników podległych Wójtowi. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – przedstawiła radnym informację na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych przez pracowników podległych Wójtowi. Pisemna informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – przedstawił radnym informację na temat złożonych oświadczeń majątkowych 

przez radnych, jednocześnie poinformował, że informacja z Urzędu Skarbowego jeszcze nie wpłynęła  

i zostanie przedstawiona na następnej sesji. Pisemna informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 8. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

informacji ze wspólnego posiedzenia Komisji Społecznej i Komisji Finansów. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła szczegółowo wspólne posiedzenie 

Komisji Społecznej i Komisji Finansów, które odbyło się 23 października br.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionych informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym 

interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do przewodniczącego rady 

i na dzień dzisiejszy wpłynęła jedna interpelacja, na którą w dniu dzisiejszym została udzielona 

odpowiedź. 

 



Ad 10. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że wszystkie projekty uchwał zostały sprawdzone pod 

względem formalno-prawnym i zostały podpisane przez Panią Mecenas z kancelarii prawnej. 

 

a) w sprawie Programu Współpracy Gminy Tuplice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów. Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że 

radni w materiałach otrzymali projekt uchwały i poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana 

Mateusza Szaję – Kierownika CUW w Tuplicach. 

 

Pan Mateusz Szaja – przedstawił projekt uchwały informując radnych, został on szczegółowo omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad projektem 

uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIII/311/23 Rady Gminy Tuplice 

z dnia 30 października 2023 roku w sprawie Programu Współpracy Gminy Tuplice z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024. 

 

b) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów. Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że 

radni w materiałach otrzymali projekt uchwały i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę 



Kamińską-Prenetę – Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych o wprowadzonych 

zmianach w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad projektem 

uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się na co przeznczona jest kwota 137.790,82 zł w załączniku dot. 

wydatków – Pani Skarbnik odpowiedziała radnemu, że jest to dotacja na wypłatę akcyzy dla rolników. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIII/312/23 Rady Gminy Tuplice 

z dnia 30 października 2023 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023. 

 

c) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów. Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że 

radni w materiałach otrzymali projekt uchwały i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę 

Kamińską-Prenetę – Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że stawki zostały 

wypracowane na wspólnym posiedzeniu komisji, a wzrost wynosi 15%. 

 

 

 

 



Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad projektem 

uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się dlaczego jest taka duża podwyżka stawek podatku  

w stosunku do ubiegłego roku – Pani Skarbnik odpowiedziała radnemu, że jest to propozycja 

ministerstwa, którą przyjęliśmy, ale my i tak nie mamy maksymalnych stawek. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Mirosława 

Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr LIII/313/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 października 2023 roku w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Tuplice. 

 

d) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXI/106/20 Rady Gminy Tuplice z dnia 24 

lipca 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów. Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że 

radni w materiałach otrzymali projekt uchwały i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią 

Kamilę Miedzińską-Sierak. 

 

Pani Kamila Miedzińska-Sierak – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, został on 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

 

 



Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad projektem 

uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIII/314/23 Rady Gminy Tuplice 

z dnia 30 października 2023 roku w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXI/106/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Tuplice. 

 

e) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXI/107/20 Rady Gminy Tuplice z dnia 24 

lipca 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów. Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że 

radni w materiałach otrzymali projekt uchwały i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią 

Kamilę Miedzińską-Sierak. 

 

Pani Kamila Miedzińska-Sierak – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, został on 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad projektem 

uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 



Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIII/315/23 Rady Gminy Tuplice 

z dnia 30 października 2023 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXI/107/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

f) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Jacka Krawczyka Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Pan Jacek Krawczyk Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt uchwały informując 

radnych, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, a radni 

zapoznali się z wynikiem przeprowadzonej kontroli. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad projektem 

uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIII/316/23 Rady Gminy Tuplice 

z dnia 30 października 2023 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Tuplice z analizy wykonania budżetu gminy za I półrocze 2023 r. 

 

g) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy 

wydatkowania środków finansowych z budżetu gminy na organizowanie imprez 

okolicznościowych i promocję Gminy Tuplice w 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Jacka Krawczyka Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Pan Jacek Krawczyk Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt uchwały informując 

radnych, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, a radni 

zapoznali się z wynikiem przeprowadzonej kontroli. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad projektem 

uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

 



Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIII/317/23 Rady Gminy Tuplice 

z dnia 30 października 2023 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Tuplice z analizy wydatkowania środków finansowych z budżetu gminy na organizowanie imprez 

okolicznościowych i promocję Gminy Tuplice w 2022 r. 

 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żarskiemu na dofinansowanie zadania 

organizacji zbiorowego transportu publicznego na obszarze powiatu żarskiego 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że  

w ramach zawieszenia kursów autobusowych należy zmniejszyć wysokość dotacji na organizację 

zbiorowego transportu publicznego na terenie powiatu żarskiego. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad projektem 

uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy wiadomo ile osób jeździło autobusem, którego kurs został 

zabrany i skoro to jest zadanie powiatu dlaczego nasza gmina ma dokładać się do tego – Pani Skarbnik 

odpowiedziała radnemu, że zestawienia w zakresie sprzedanych biletów w poszczególnych kursach 

autobusowych są przekazywane dla Urzędu, ponadto każda gmina, oprócz Lubska, przez którą 

przejeżdża autobus dofinansowuje powyższe zadanie. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIII/318/23 Rady Gminy Tuplice 

z dnia 30 października 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żarskiemu na 

dofinansowanie zadania organizacji zbiorowego transportu publicznego na obszarze powiatu żarskiego. 



 

Ad 11.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że z powodu obowiązków służbowych Pani Wójt 

musiała opuścić obrady Sesji Rady, na wszelkie pytania radnych odpowie Pan Krzysztof Kościukiewicz 

Zastępca Wójta Gminy. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – jak wygląda sytuacja z modernizacją wodociągów  miejscowości 

Grabów do posesji nr 28, 36 i 37, na jakim etapie jest remont świetlicy wiejskiej w Grabowie oraz czy 

jest planowana naprawa dróg gminnych w miejscowości Grabów. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – poinformował, że w Matuszowicach również jest wymagana modernizacja 

wodociągów. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się na jakim etapie jest sprawa postawienia lustra drogowego 

przy ulicy Spokojnej i poinformował o potrzebie wykonania chodnika przy ulicy 9 Maja przed przejściem 

kolejowym (żeby przekazać tę informację dla Zarządcy terenu). 

 

Radny Pan Ryszard Tułacz – przypomniał o konieczności naprawy nawierzchni drogi gminnej  

w Drzeniowie od posesji nr 8 do nr 14 i wymiany oświetlenia ulicznego przy tej drodze, bo jest ciemno. 

 

Radny Pan Jan Borowski – poinformował o konieczności naprawy nawierzchni drogi gminnej przy ulicy 

Parkowej w kierunku Ośrodka Pomocy Społecznej oraz pobocza przy ulicy Kopernika, a także 

przypomniał o podcięciu gałęzi nad garażami przy ośrodku zdrowia. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – poprosił o poinformowanie Kierownictwa PKP o konieczności 

zabezpieczenia terenu wokół wieży telekomunikacyjnej, tak aby nikt na nią nie wchodził, a także zapytał 

się kiedy będzie nowy dyrektor w Bibliotece. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił o sprawdzenie czy drzewo przy Skwerze 

Pograniczników nadaje się do wycinki, ponieważ jego zdaniem należy je wyciąć. 

 

Radna Pani Mirosław Kromp – poprosiła o wyrównanie drogi gminnej przy placu zabaw w Nowej Roli. 

 

Zastępca Wójta Pan Krzysztof Kościukiewicz odpowiedział na skierowane do niego pytania. 

 

Ad 12. Zamknięcie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester Mazurkiewicz 

o godz. 1235 zamknął obrady LIII Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z LIII Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N  

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

